

شركة اللؤلؤة لصناعة الورق الصحب – م . ع . م.

عمان في 16/ 07 /2019

السادة بورصة عمان المحترمين،،

تحية طيبة وبعد ،،،

نرفق لكم طيه البيانات المالية باللغة الانجليزية واللغة العربية لشركة اللؤلؤة لصناعة الورق الصحى عن الفترة المنتهية في 2019/06/30، يرجى الإيعاز لمن يلزم باستلامها وحفظها لديكم.

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

ملاحظه: مرفق نسخة ورقيه + القرص المدمج CD

٢٠١٩ تــز ١٩٠٦

الرجاء التوقيع بالاستلام

و العالم المورة المعد

#### شركة اللؤلؤة لصناعة الورق الصحي شركة مساهمة عامة محدودة عمان ـ المملكة الاردنية الهاشمية

القوائم المالية المرحلية الموجزة كما في 30 حزيران 2019 (مراجعة غير مدققة)

#### شركة اللؤلؤة لصناعة الورق الصحي شركة مساهمة عامة محدودة عمان ـ المملكة الاردنية الهاشمية

#### فهرس المحتويات

صفحة	
1	تقرير المراجعة حول القوائم المالية المرحلية الموجزة
2	قائمة المركز المالي المرحلية الموجزة
3	قائمة الدخل الشامل المرحلية الموجزة
4	قائمة التغيرات في حقوق الملكية المرحلية الموجزة
5	قائمة التدفقات النقدية المرحلية الموجزة
13-6	ايضاحات حول القوائم المالية المرحلية الموجزة





#### تقرير المراجعة حول القوائم المالية المرحلية الموجزة

402 19 03

السادة رئيس وأعضاء مجلس الإدارة المحترمين شركة اللؤلؤة لصناعة الورق الصحى شركة مساهمة عامة محدودة عمان - المملكة الأردنية الهاشمية

قمنا بمر اجعة القوائم المالية المرحلية الموجزة المرفقة لشركة اللؤلؤة لصناعة الورق الصحي – شركة مساهمة عامة محدودة والتي تتكون من قائمة المركز المالي المرحلية الموجزة كما في 30 حزيران 2019 وكلٍ من قائمةً الدخل الشامل المرحلية الموجزة وقائمةً التغيرات في حقوق الملكية المرحلية الموجزة وقائمة التدفقات النقدية المرحلية الموجزة للشهور الستة المنتهية بذلك التاريخ، وملخص السياسات المحاسبية الهامة وإيضاحات تفسيرية أخرى.

إن الإدارة مسؤولة عن إعداد وعرض هذه القوائم المالية المرحلية الموجزة وفقاً للمعايير الدولية لإعداد التقارير المالية/ معيار المحاسبة الدولي رقم 34 (التقارير المالية المرحلية الموجزة). إن مسؤوليتنا هي التوصل إلى استنتاج حول هذه القوائم المالية المرحلية الموجزة استناداً الى مراجعتنا.

#### نطاق المراجعة:

لقد قمنا بمراجعتنا وفقاً للمعيار الدولي المتعلق بعمليات المراجعة 2410" مراجعة المعلومات المالية المرحلية من قبل مدقق الحسابات المستقل للشركة". إن عملية مراجعة المعلومات المالية المرحلية الموجزة تتمثل في القيام باستفسارات بشكل أساسي من الأشخاص المسؤولين عن الأمور المالية والمحاسبية وتطبيق إجراءات تحليلية وإجراءات مراجعة أخرى. ان نطاق أعمال المراجعة أقل بكثير من نطاق أعمال التدقيق التي تتم وفقاً لمعايير التدقيق الدولية وبالتالي لا تمكننا أعمال المراجعة من الحصول على تأكيدات حول كافة الأمور الهامة التي من الممكن تحديدها من خلال أعمال التدقيق، وعليه فإننا لا نبدي رأي تدقيق حولها.

#### الاستنتاج:

بناءً على مراجعتنا لم تسترع انتباهنا أية أمور تجعلنا نعتقد بأن القوائم المالية المرحلية الموجزة المرفقة لم يتم إعدادها، من كافة النواحي الجو هرية، وفقا لمعيار المحاسبة الدولي رقم 34 الخاص بالتقارير المالية المرحلية الموجزة.

#### أمور أخرى:

تم اعداد هذه القوائم المالية المرحلية الموجزة وفقاً لتعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان ولأغراض الإدارة.

عن شركة العباسي وشركاه

نبيل محمد عبيدات إجازة رقم 877

عمان في 8 تموز 2019

#### شركة اللؤلؤة لصناعة الورق الصحي شركة مساهمة عامة محدودة عمان ـ المملكة الاردنية الهاشمية

# قائمة المركز المالي المرحلية الموجزة كما في 30 حزيران 2019

مراجعة غير مدققة

	31 كانون الاول	30 حزيران		
	2018	2019	ايضاح	
	ديناراردني	ديناراردني		الموجودات
	(مدققة)	(مراجعة)		الموجودات المتداولة
	363,891	193,671		الْنَقد لدى البنوك
	-	-	5	الذمم المدينة - بالصافي
	170,331	243,163		الحسابات المدينة المتنوعة - بالصافي
-	534,222	436,834		مجموع الموجودات المتداولة
(%)	828,655	802,847	6	الممتلكات والمعدات - بالصافي
8	1,362,877	1,239,681		مجموع الموجودات
				المطلوبات وحقوق الملكية
				المطلوبات المتداولة
	11,652	11,949		الذمم الدائنة
	14,954	11,032	7	مخصص ضريبة الدخل
	-	657	7	حساب المساهمة الوطنية
( <del>-</del>	219,182	196,032		الحسابات الدائنة المتنوعة
:+	245,788	219,670		مجموع المطلوبات المتداولة
				حقوق الملكية
	500,000	500,000		رأس المال
	460,508	460,508		الاحتياطي الاجباري
	156,581	6,581	8	الارباح المدورة
-		52,922		ربح الفترة
-	1,117,089	1,020,011		مجموع حقوق الملكية
=	1,362,877	1,239,681		مجموع المطلوبات وحقوق الملكية

إن الايضاحات المرفقة من (1) الى (16) تشكل جزءً من هذه القائمة وتقرأ معها .

#### شركة اللؤلؤة لصناعة الورق الصحي شركة مساهمة عامة محدودة عمان ـ المملكة الاردنية الهاشمية

#### قائمة الدخل الشامل المرحلية الموجزة للشهور الستة المنتهية في 30 حزيران 2019

مراجعة غير مدققة

ة المنتهية في	للشهور الثلاث	المنتهية في_	للشهور الستة		
30 حزيران 2018 ديناراردني (مراجعة)	30 حزیران 2019 دیناراردني (مراجعة)	30 حزیران 201 <u>8</u> دیناراردني	30 حزیران 2019 دیناراردنی	ايضاح	
49,303	` ,	(مراجعة) ۵۵۰ م	(مراجعة)	0	
49,303	43,218	122,826	105,553	9	الاير ادات الاخرى
(14,455)	(20,693)	(30,758)	(41,561)	10	المصاريف الادارية والعمومية
34,848	22,525	92,068	63,992		ربح الفترة قبل الضريبة
4,642	(2,120)	(6,802)	(10,413)	7	ضريبة الدخل
<u> </u>	(242)		(657)	7	حساب المساهمة الوطنية
39,490_	20,163_	85,266	52,922		ربح الفترة بعد الضريبة
39,490	20,163	<u>85,266</u>	52,922		مجموع الدخل الشامل للفترة
فلس/دينار_	فلس/دينار_	فلس/دينار_	فلس/دينار_		
0.079			0.106	11	حصة السهم الاساسية و المخفضة من ربح الفترة

شركة اللولوة لصناعة الورق الصحي شركة مساهمة عامة محدودة عمان - المملكة الأردنية الهاشمية

قائمة التغيرات في حقوق الملكية المرحلية الموجزة للشهور الستة المنتهية في 30 حزيران 2019

مراجعة غير مدققة

النيان		للشهور السنتة المنتهية في 30 حزيران 2019 الرصيد في 1 كانون الثاني 2019 - مدفقة	ربح الفترة بعد الضربية	مجموع الدخل الشامل للفترة	الارباح الموزعة على المساهمين (ايضاح 8)	الرصيد في 30 حزيران 2019 - مراجعة	للشهور الستة المنتهية في 30 حزيران 2018	الرصيد في 1 كانون الثاني 2018 - مدفقة	ربح الفترة بعد الضريبة	مجموع الدخل الشامل للفترة	الارباح الموزعة على المساهمين	الرصيد في 30 حزيران 2018 - مراجعة
رأس المال	دينار اردني	200,000		1	1	500,000		500,000	1	1	1	500,000
الاحتياطي الاجباري	ديناراردني	460,508	1	1		460,508		460,508	ŀ	1	1	460,508
الارباح المدورة	ديناراردني	156,581		1	(150,000)	6,581		136,916			(100,000)	36,916
ربج الفترة	دبناراردني	•	52,922	52,922	1	52,922		ı	85,266	85,266	1	85,266
المجموع	ديناراردني	1,117,089	52,922	1,170,011	(150,000)	1,020,011		1,097,424	85,266	1,182,690	(100,000)	1,082,690

إن الايضاحات المرفقة من (1) الى (16) تشكل جزءً من هذه القائمة وتقرأ معها  $_{_{lpha}}$ 

#### شركة اللؤلؤة لصناعة الورق الصحي شركة مساهمة عامة محدودة عمان ـ المملكة الاردنية الهاشمية

# قائمة التدفقات النقدية المرحلية الموجزة للشهور الستة المنتهية في 30 حزيران 2019

مراجعة غير مدققة

	30 حزيران	30 حزيران		
	2018	2019	ايضاح	
	ديناراردني	ديناراردني		
	(مراجعة)	(مراجعة)		التدفقات النقدية من الانشطة التشغيلية
	92,068	63,992		ربح الفترة قبل الضريبة
	25,508	25,808	6	الاستهلاكات
	(27,804)	-		(ارباح) بیع ممتلکات و معدات و قطع غیار
	(6,458)	(900)	5	المر دو د من مخصص تدني الذمم المدينة
	83,314	88,900		الربح التشغيلي قبل التغيرات في رأس المال العامل
				(الزيادة) النقص في الموجودات المتداولة
	6,458	900		الذمم المدينة
	(24,277)	(72,832)		الحسابات المدينة المتنوعة
				الزيادة (النقص) في المطلوبات المتداولة
	268	297		الذمم الدائنة
, G	(8,014)	(23,150)		الحسابات الدائنة المتنوعة
- 1	57,749	(5,885)		صافي النقد (المستخدم في) الناتج عن الانشطة التشغيلية
				قبل الضريبة المدفوعة
9	(7,974)	(14,335)	7	الضريبة المدفوعة
	49,775	(20,220)		صافي النقد (المستخدم في) الناتج عن الانشطة التشغيلية
				التدفقات النقدية من الانشطة الاستثمارية
	(24,990)	-	6	شراء ممتلكات ومعدات
	34,000			المتحصلات من بيع ممتلكات و معدات و قطع غيار
١.	9,010			صافي النقد الناتج عن الانشطة الاستثمارية
				التدفقات النقدية من الانشطة التمويلية
	(100,000)	(150,000)	8	الارباح الموزعة على المساهمين
:	(100,000)	(150,000)		صافي النقد ( المستخدم في ) الانشطة التمويلية
	(41,215)	(170,220)		صافي (النقص) في رصيد النقد
	298,445	363,891		النقد لدى البنوك في بداية الفترة
	257,230	193,671_		النقد لدى البنوك في نهاية الفترة

إن الايضاحات المرفقة من (1) الى (16) تشكل جزءً من هذه القائمة وتقرأ معها .

#### 1- تأسيس الشركة وغاياتها

تأسست شركة اللؤلؤة لصناعة الورق الصحي المساهمة العامة المحدودة وفقا لاحكام قانون الشركات الأردني المؤقت رقم (1) لسنة 1989 برأسمال قدره 4,000,000 دينار أردني مقسم الى 4,000,000 سهم قيمة السهم الاسمية ديناراردني واحد ، وسجلت في سجل الشركات المساهمة العامة المحدودة لدى وزارة الصناعة والتجارة في المملكة الأردنية الهاشمية تحت رقم (239) بتاريخ 1993/12/21 ، وحصلت على حق الشروع بالعمل بتاريخ 1994/4/19 ومن غايات الشركة انشاء وتأسيس وتملك وادارة مصانع لانتاج والمتاجرة بجميع انواع الورق الصحي للوجه والايدي والتواليت والمائدة والمطبخ والمناديل، بالاضافة الى الغايات الاخرى المنصوص عليها في عقد التأسيس ، وقد اعتبر مشروع الشركة مشروعا اقتصاديا مصدقا ويتمتع بالاعفاءات المنصوص عليها في قانون تشجيع الاستثمار الأردني رقم مشروع الشركة مشروعا وتعديلاته لسنة 1988 والتي من اهمها اعفاء الممتلكات والمعدات المستوردة من كافة الرسوم واعفاء المشروع من الضرائب لمدة خمس سنوات اعتبارا من تاريخ 1986/11/12 وهو تاريخ بدء الانتاج الفعلي .

قررت الهيئة العامة في اجتماعها غير العادي المنعقد بتاريخ 6 ايلول 2012 تخفيض راس مال الشركة المكتتب به و الممدفوع من 2,500,000 دينار ليصبح 500,000 دينار وذلك عن طريق التوزيعات النقدية على المساهمين كل حسب نسبة مساهمته في رأس المال وقد استكملت الاجراءات لدى وزارة الصناعة والتجارة بتاريخ 14 تشرين الثاني 2012.

تمت الموافقة على القوائم المالية المرحلية المرفقة من قبل مجلس الادارة في جلسته المنعقدة بتاريخ 8 تموز 2019 ، و لا تتطلب هذه القوائم موافقة الهيئة العامة للمساهمين ..

#### 2- أسس اعداد القوائم المالية

تم اعداد القوائم المالية المرحلية الموجزة المرفقة وفقاً للمعيار المحاسبي الدولي رقم (34) (اعداد القوائم المالية المرحلية). تم اعداد القوائم المالية المرحلية الموجزة وفقا لمبدأ التكلفة التاريخية باستثناء الموجودات المالية التي تظهر بالقيمة العادلة بتاريخ القوائم المالية .

ان الدينار الاردني هو عملة اظهار القوائم المالية والذي يمثل العملة الرئيسية للشركة .

ان القوائم المالية المرحلية الموجزة لا تتضمن كافة المعلومات والايضاحات المطلوبة للقوائم المالية السنوية والمعدة وفقاً لمعايير التقارير المالية الدولية و يجب ان تقرأ مع التقرير السنوي كما في 31 كانون الاول 2018, كما ان نتائج اعمال الشهور الستة المنتهية في 30 حزيران 2019 لا تمثل بالضرورة مؤشراً عن النتائج المتوقعة للسنة المنتهية في 31 كانون الاول 2019، كما انه لم يتم اجراء التخصيص على ارباح الفترة و التي يتم اجراؤها في نهاية السنة المالية.

#### 3- استخدام التقديرات

ان اعداد القوائم المالية وتطبيق السياسات المحاسبية يتطلب من ادارة الشركة القيام بتقديرات واجتهادات تؤثر على مبالغ الموجودات والمطلوبات المالية والافصاح عن الالتزامات المحتملة ، كما ان هذه التقديرات والاجتهادات تؤثر في الاير ادات والمصاريف والمخصصات وكذلك في التغييرات في القيمة العادلة التي تظهر ضمن حقوق الملكية وبشكل خاص يتطلب من ادارة الشركة اصدار احكام واجتهادات هامة لتقدير مبالغ التدفقات النقدية المستقبلية واوقاتها . ان التقديرات المذكورة مبينة بالضرورة على فرضيات وعوامل متعددة لها درجات متفاوتة من التقدير وعدم التيقن وان النتائج الفعلية قد تختلف عن التقديرات وذلك نتيجة التغيرات الناجمة عن اوضاع وظروف تلك التقديرات في المستقبل . ان ادارة الشركة تعتقد ان تقديرات القوائم المالية معقولة ومفصلة على النحو التالي :

يتم تكوين مخصص تدني مدينين اعتمادا على اسس وفرضيات معتمدة من قبل ادارة الشركة لتقدير المخصص الواجب تكوينه بموجب متطلبات المعابير الدولية للتقارير الدولية.

يتم تحميل السنة المالية بما يخصَّها من نفقة ضرَّيبة الدَّخل وفقا للانظمة والقوانين.

تقوم الادارة باعادة تقدير الاعمار الانتاجية للاصول الملموسة بشكل دوري لغايات احتساب الاستهلاكات السنوية اعتمادا على الحالة العامة لتلك الاصول وتقديرات الاعمار الانتاجية المتوقعة في المستقبل، ويتم اخذ خسارة التدني (ان وجدت) في قائمة الدخل الشامل.

يتم تكوين مخصص اقاء القضايا المقامة ضد الشركة اعتمادا على دراسة قانونية معدة من قبل محامي الشركة والتي بموجبها يتم تحديد المخاطر المحتمل حدوثها في المستقبل، ويعاد النظر في تلك الدراسات بشكل دوري. تقوم الادارة بمراجعة دورية للموجودات المالية والتي تظهر بالكلفة لتقدير أي تدني في قيمتها ويتم اخذ هذا التدني في قائمة الدخل الشامل للفترة.

#### 4- السياسات المحاسبية الهامة

#### التغيرات في السياسات المحاسبية

ان السياسات المحاسبية المتبعة في اعداد القوائم المالية المرحلية الموجزة للفترة تنفق مع تلك التي اتبعت في اعداد القوائم المالية للسنة المنتهية في 31 كانون الاول 2018، باستثناء تطبيق الشركة للمعايير التالية التي يسري مفعولها للفترات السنوية التي تبدأ في 1 كانون الثاني 2019:

المعيار الدولي للتقارير المالية رقم "16" الايجارات

التفسير رقم "23" من لجنة تفسيرات المعابير الدولية للتقارير المالية بشأن الشكوك حول طرق معالجة الضرائب

التعديلات على المعيار الدولي للتقارير المالية رقم "9" الادوات المالية ، مزايا المدفوعات مقدماً ذات التعويض السلبي

تعديلات على معيار المحاسبة الدولي رقم "28" الاستثمارات في الشركات الزميلة والمشروعات المشتركة ، الحصص طويلة الاجل في الشركات الشقيقة والمشاريع المشتركة .

تعديلات على معيار المحاسبة الدولي رقم "19" مكافآت الموظفين ، تعديل الخطة أو تقليصها أو تسويتها .

تعديلات على معايير مختلفة على أساس التحسينات السنوية على المعايير الدولية للتقارير المالية دورة 2015 - 2017

#### تسرى للسنة التي تبدأ في 1 كانون الثاني 2020

تعديلات على مراجع الاطار المفاهيمي في المعايير الدولية للتقارير المالية

#### تسرى للسنة التي تبدأ في 1 كانون الثاني 2021

المعيار الدولي للتقارير المالية رقم 17 عقود التامين

#### لم يتم تحديد تاريخ السريان بعد

التعديلات على المعيار الدولي للتقارير المالية رقم "10" ومعيار المحاسبة الدولي رقم "28" حول المبيعات والمساهمة في الموجودات بين المستثمر والشركة الشقيقة أو المشروع المشترك.

لاتتوقع الادارة أن يكون تطبيق المعايير الجديدة والمعدلة والتفسيرات على المعايير أعلاه أثر جوهري على القوائم المالية المرحلية الموجزة للشركة.

#### 5- الذمم المدينة - بالصافي

#### أ يتألف هذا البند مما يلي :

31 كانون الاول 2018 ديناراردني (مدققة)	30 حزيران 2019 ديناراردني (مراجعة)	
129,031	128,131	الذمم التجارية
42,939	42,939	الذمم الاخرى
171,970	171,070	المجموع
(171,970)	(171,070)	ينزل : مخصص تدني ذمم مدينة (5 ب)
		الصافي

#### ب. تتلخص الحركة التي تمت على مخصص تدنى الذمم المدينة فيما يلي:

31 كانون الأول <u>2018</u> دينار اردني (مدققة)	30 حزيران <u>2019</u> ديناراردني (مراجعة)	
181,091	171,970	رصيد بداية الفترة / السنة
(9,121)	(900)	حذوفات الفترة / السنة (مردود لقائمة الدخل بالمحصل)
171,970	171,070	رصيد نهاية الفترة / السنة

شركة اللؤلؤة لصناعة الورق الصحي شركة مساهمة عامة محدودة عمان – المملكة الاردنية الهاشمية

الممتلكات والمعدات - بالصافي
 أ. بنالف هذا البند مما باي:

الخراضي	دينار ار دني	333,500
المباني والهناجر الحديدية	دينار اردني	1,573,843
الادوات والاجهزة المكتبية	دينار اردني	87,667 166,202 1,573,843
الادوات والاجهزة الاثاث المكتبية والتركيبات السيارات	دبنار اردني	87,667
السيارات	دينار اردني	24,990
المجموع	ديناراردني	2,186,202

التكافة

التكلفة في نهاية الفترة

	174		V 1921	
,			333,500	333,500
166,201 1,100,686	24,037	87,666 166,201 1,124,723	449,120	473,157
166,201		166,201		
87,666	1	87,666		
2,994	1,771	4,765	20,225	21,996
1,357,547	25,808	1,383,355	802,847	828,655

القيمة الدفترية كما في 30 حزيران 2019 (مراجعة) القيمة الدفترية كما في 31 كاتون الاول 2018 (مدفقة)

الإستهلاك المتراكم في نهاية الفترة

الاستهلاك المتراكم في بداية الفترة

الاستهلاك المتراكم

اضافات الفترة

ب. لا يوجد كشوفات استهلاك تفصيلية للممثلكات و المعدات .

#### 7- ضريبة الدخل

#### أ. ان الحركة التي تمت على مخصص ضريبة الدخل كما يلي :

31 كانون الاول <u>2018</u> ديناراردني (مدققة)	30 حزیران 2019 دیناراردني (مراجعة)	
7,974	14,954	رصيد بداية الفترة / السنة
14,954	10,413	رصيد بديد الدخل للفترة / للسنة (ايضاح 7 ج)
(7,974) 14,954	(14,335) 11,032	أمانات ضريبة دخل فوائد بنكية مدفوعة رصيد نهاية الفترة / السنة

ب. تم قبول ضريبة دخل الشركة لنهاية عام 2017 ضمن نظام العينات، اما عام 2018 فقد تم تقديم كشف التقدير الذاتي لها و لم تراجع بعد.

#### ج. ملخص تسوية الربح المحاسبي مع الربح الضريبي:

	30 حزيران 2019	31 كانون الاول 2018
0	ديناراردني	ديناراردني
	(مراجعة)	(مدققة)
حاسبي	105,553	134,619
غير خاضة للضريبة	(42,460)	(61,175)
ات غير مقبولة ضريبياً	2,644	1,328
غريبي	65,737	74,772
ريبة الدخل القانونية	20%	20%
دخل الفترة / السنة	13,147	14,954
قاص ضريبة المسقفات	(2,734)	_
دخل الفترة / السنة	10,413	14,954
المساهمة الوطنية (1% من الربح الضريبي)	657	-

### 8- الارباح المدورة أ. يتألف هذا البند مما يلى:

31 كانون الاول 2018 ديناراردني (مدققة)	30 حزیران <u>2019</u> دیناراردني (مراجعة)	·
136,916	156,581	الارباح المدورة في بداية الفترة / السنة
119,665	-	ربح السنة بعد الضريبة
(100,000)	(150,000)	ارباح موزعة على المساهمين (ايضاح 8 ب)
<u>156,581</u>	6,581	الارباح المدورة في نهاية الفترة / السنة

ب. قررت الهيئة العامة في اجتماعها العادي المنعقد بتاريخ 7 آذار 2019 توزيع ارباح نقدية على المساهمين بنسبة 30% من رأس المال و بقيمة 150,000 دينار اردني .

#### 9- الإيرادات الاخرى

يتألف هذا البند مما يلي:

30 حزیران <u>2018</u> دیناراردني	30 حزيران <u>2019</u> ديناراردني	
8,364	7,293	فوائد دائنة
80,200	80,200	ایراد ایجارات
27,804	-	أرباح بيع ممتلكات و معدات و قطع غيار
6,458	900	المردود من مخصص تدني الذمم المدينة
	17,160	ایر ادات اخری
122,826	105,553	المجموع

#### 10- المصاريف الادارية والعمومية

يتألف هذا البند مما يلي :

30 حزيران	30 حزيران	
2018	2019	
ديناراردني	ديناراردني	
2.226		
2,326	3,596	الرسوم والرخص والاشتراكات
25,508	25,808	الاستهلاكات
2,479	2,739	المتفرقة
445	8,561	الاتعاب المهنية والقضائية والاستشارات الفنية
-	750	الرواتب و الاجور و ملحقاتها
_	107	مساهمة الشركة في الضمان الاجتماعي
30,758	41,561	المجموع

#### 11- حصة السهم الاساسية و المخفضة من ربح الفترة

يتألف هذا البند مما يلي:

# '		
	30 حزيران	30 حزيران
	2019	2018
	ديناراردني	ديناراردني
ربح الفترة بعد الضريبة	52,922	85,266
المتوسط المرجح لعدد الاسهم (سهم)	500,000	500,000
حصة السهم الاساسية و المخفضة من ربح الفترة	0.106	0.171

ان الحصة المخفضة للسهم من ربح الفترة مساوية للحصة الاساسية للسهم من ربح الفترة .

#### 12- المعاملات مع اطراف ذات علاقة

تمثل الجهات ذات العلاقة المساهمين الرئيسين والشركات الزميلة واعضاء مجلس الادارة والشركات التي هم فيها ملاك رئيسين ، يتم اعتماد الاسعار والشروط المتعلقة بهذه المعاملات من قبل ادارة الشركة.

#### - فيما يلى ملخص الارصدة مع جهات ذات علاقة الظاهرة في قائمة الدخل:

30 حزيران <u>2018</u> ديناراردني	30 حزيران 2019 ديناراردني	طبيعة التعامل	نوع العلاقة	
72,700 	72,700 7,500	ایجار ات ایجار ات	شقيقة شقيقة	شركة نقل للسيارات الشركة المتكاملة لتجارة السيارات
80,200	80,200			المجموع

#### 13- ادارة المخاطر وادارة راس المال

تتعرض الشركة بشكل عام لمخاطر مالية ومخاطر الانتمان ومخاطر السيولة ومخاطر السوق ومخاطر ادارة رأس المال و بوجه عام فان اهداف و سياسات الشركة في ادارة المخاطر المالية التي تتعرض لها القوائم المالية مماثلة لما هو مفصح عنه في القوائم المالية للشركة كما في 31 كانون الاول 2018.

#### 14- الأحداث اللاحقة

لا توجد أحداث لاحقة لتاريخ القوائم المالية ثؤثر جو هرياً على المركز المالي لها .

#### 15- عام

وافقت الهيئة العامة للشركة المنعقدة بتاريخ 14 حزيران 2009 على توجه مجلس الادارة بتغيير نشاطات واعمال الشركة على ضوء المنافسة الحادة التي واجهتها الشركة في تعريف منتجاتها في الأونة الاخيرة والتي ادت الى توقف الانتاج وتأجير مباني الشركة وخفض جميع المصاريف والنفقات الادارية الى الحد الادنى واختصار اعمال الشركة في هذه المرحلة على استغلال علاماتها التجارية وتأجير المباني والعقارات لحين تحسن الوضع الاقتصادي في الاردن ووضوح الرؤيا حول مجال عمل الشركة المستقبلي .

#### 16- الأرقام المقارنة

تم اعادة تصنيف وتبويب بعض ارقام المقارنة ليتلاءم وتصنيف وتبويب ارقام الفترة المالية الحالية

#### For the six months ended June 30, 2019 (P.S.C) Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Condensed interim financial statements as of june 30.2019 (Reviewed not audited)

#### Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

#### <u>Index</u>

	<u>Page</u>
Independent auditors' report on review of condensed interim financial statements	1
Condensed interim financial position	2
Condensed interim statement of comprehensive income	3
Condensed interim statement of change in owners' equity	4
Condensed interim statement of cash flows	5
Notes to condensed interim financial statements	6-12

#### **MOORE STEPHENS**





#### Report on the review of the condensed interim financial statements

402 18 03

To the Board of Directors of

Pearl Sanitary Paper Converting Co. (P.S.C)

Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

#### Introduction:

We have reviewed the accompanying condensed interim financial statements of **Pearl Sanitary Paper Converting Co. (P.S.C)** comprising of condensed interim statement of financial position as at 30 June 2019, and the related condensed interim statements of comprehensive income, changes in owners' equity and cash flows for six months ended 30 June 2019 and the related explanatory notes.

The management is responsible for the preparation and presentation of these condensed interim financial statements in accordance with *IAS 34 – Condensed interim Financial Reporting*. Our responsibility is to express a conclusion on these condensed interim financial statements based on our review.

#### Scope of review:

We conducted our review in accordance with International Standard on Review 2410 "Review of Condensed interim Financial Information Performed by the Independent Auditor of the Entity". A review of the condensed interim financial information consists of making inquiries primarily of persons responsible for financial and accounting matters and applying analytical and other review procedures. A review is substantially less in scope than an audit conducted in accordance with international Standards on Auditing. Consequently, it does not enable us to obtain assurance that we would become aware of all significant matters that might be identified in an audit. Accordingly, we do not express an audit opinion.

#### Conclusion:

Based on our review, nothing has come to our attention that causes us to believe that the accompanying condensed interim financial statements are not prepared, in all material respects in accordance with IAS 34.

#### Other matters:

Condensed interim financial statements were prepared for Instructions for listing the stock exchange in the Amman Stock Exchange & for management's purposes.

Al- Abbasi & Partners Co.

Nabeel Moh'd Obeidat

License No. 877

Rember of Moore Stead

Amman in 8 July 2019

#### Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan Condensed interim financial position As of June 30, 2019

#### Reviewed not audited

			wed not addited
	Note	June 30, 2019	31-Dec-2018
Assets		JD	JD
Current assets		(Reviewed)	(Audited)
Cash and cash equivalents		193,671	363,891
Account Receivables	5	-	_
Other debit balances		243,163	170,331
Total current assets		436,834	534,222
Property, plant & equipments - net	6	802,847	828,655
Total assets		1,239,681	1,362,877
Liabilities and owners' equity  Current liabilities			
Accounts payable		11,949	11,652
Income tax provision	7	11,032	14,954
National contribution account	7	657	
Other credit balances		196,032	219,182
Total current liabilities		219,670	245,788
Owners' equity			
Capital		500,000	500,000
Statutory reserve		460,508	460,508
Retaind earnings	8	6,581	156,581
Profit for the period		52,922	_
Total owners' equity		1,020,011	1,117,089
Total liabilities and owners' equity		1,239,681	1,362,877

The accompanying notes form from (1) To (16) is an integral part of these statements

#### Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan Condensed interim statement of comprehensive income For the six months ended June 30, 2019

#### Reviewed not audited

		For the six months ended		For the three months ended	
	Note	30-Jun-2019	30-Jun-2018	30-Jun-2019	30-Jun-2018
		JD	JD	JD	JD
		(Reviewed)	(Reviewed)	(Reviewed)	(Reviewed)
Other revenues	9	105,553	122,826	43,218	49,303
General & administrative expenses	10	(41,561)	(30,758)	(20,693)	(14,455)
Profit for the period before tax		63,992	92,068	22,525	34,848
Income tax	7	(10,413)	(6,802)	(2,120)	4,642
National contribution account	7	(657)	(*,**=_/	(242)	7,072
Profit for the period		52,922	85,266	20,163	20.400
Total comprehensive income for the period					39,490
the period		52,922	85,266	20,163	39,490
Basic and diluted earning per share	11	Fils/Dinar 0.106	Fils/Dinar 0.171	Fils/Dinar 0.040	Fils/Dinar 0.079

# Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan Condensed interim statement of changes in owners' equity For the six months ended June 30, 2019

Reviewed not audited

		Statutory	Retained	Profit for	
Describtion	Capital	reserve	earnings	the period	Total
	OI	JD	J.D	Qſ	JD
For the six months ended June 30, 2019					
Balance as of January 1, 2019 - audited	200,000	460,508	156,581	1	1,117,089
Profit for the period after tax		1	-	52,922	52,922
Total comprehensive for the period			1	52,922	1,170,011
Dividends paid to shareholders (Note 8)		1	(150,000)		(150,000)
Balance as of June 30, 2019 - reviewed	500,000	460,508	6,581	52,922	1,020,011
For the six months ended June 30, 2018					
Balance as of January 1, 2018 - audited	200,000	460,508	136,916	1	1,097,424
Profit for the period after tax	1	ı		85.266	85.266
Total comprehensive income for the period	t		<u> </u>	85.266	1.182.690
Dividends paid to shareholders	1	,	(100.000)		(100 000)
Balance as of June 30, 2018 - reviewed	500,000	460.508	36.916	85.266	1 082 690

The accompanying notes form from (1) To (16) is an integral part of these statements

#### Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan Condensed interim statement of cash flows For the six months ended June 30, 2019

		Review	ed not audited
	Note	June 30, 2019	30-Jun-2018
		JD	JD
Cash flows from operating activities		(Reviewed)	(Reviewed)
Profit for the period before tax		63,992	92,068
Depreciation	6	25,808	25,508
Capital (gains)		-	(27,804)
Returen On Proision For Impairment Of Receivables	5	(900)	(6,458)
Operating income before changes in working capital		88,900	83,314
(Increase) decrease in current assets		<del>(                                    </del>	
Account Receivables		900	6,458
Other debit balances		(72,832)	(24,277)
Increase (decrease) in current liabilities		, ,	( ))
Accounts payable		297	268
Other credit balances		(23,150)	(8,014)
Net cash (used in) provided from operating activities	Before		
Tax Paid		(5,885)	57,749
Tax Paid	7	(14,335)	(7,974)
Net cash (used in) provided from operating activities		(20,220)	49,775
Cash flows from investing activities			
Acquisitions of property, plant & equipments	6	-	(24,990)
Proceeds from sales of prperty, plant & equipments		-	34,000
Net cash provided from investing activities			9,010
Cash flows from financing activities			,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,
Dividends paid to shareholders	8	(150,000)	(100,000)
Net cash (used in) financing activities		(150,000)	(100,000)
Net (dicrease) increase in cash		(170,220)	(41,215)
Cash and cash equivalents at beginning of period		363,891	298,445
Cash and cash equivalents at end of period		193,671	257,230

The accompanying notes form from (1) To (16) is an integral part of these statements

#### Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Notes to the condensed interim financial statements - reviewed not audited

#### 1- Company's registration and objectives

**Pearl Sanitary Converting** Co. P.S.C. was istablished in accordance of instructions of jordanian companies temporary law nomber (1) for the year 1989 of capital amounted of JD 4,000,000 distributed on 4,000,000 shares of Nominal value JD 1 per share.

The company registered in public shareholding company record at ministry of industry & trade in JORDAN under nomber (239) dated of December 21, 1993, it obtained the right of

commence work at April 19, 1994.

The company purposes are to establishing, constructing and managing factories for produce and trade all kinds of face, hands, tolilete, dinning table, kitchen sanitary paper, in addition to other purpose which states in memorandum of association, project of the company considered as certified economic project enjoy exemptions states in investment promotion law nomber (11) for the year 1988 and most important imported property & equipments exeption from all fees and exempt the project of tax for 5 years from November 12, 1996 (Actual production date).

The general assembly in its extraordinary meeting held on **September 6, 2012** decided to decrease capital from JD **2,500,000** to JD **500,000**, the decrease amount was distributed as cash dividends to shareholders according to there sharing rate in capital , legal proedures were completed to ministry of imdustry & trade on **November 14, 2012**.

The Condensed interim financial statements were approved by the board of directors at its meeting held on **July 8, 2019**, these financial statements aren't subject to the approval of the general assembly of shareholders .

#### 2- Significant accounting policies

#### Basis of preparation of interim financial statements

These condensed interim financial statement have been prepared in accordance with inernational accounting standards ((IFRS) IAS 34))(Interim Financial Reporting).

The condensed interim financial statements are presented in Jordanian Dinars (JOD) which is the company's presentation functional currency.

The condensed interim financial statements have been prepared on historical cost except financial assets and liabilities which appears on fair value.

These condensed inerim financial statements do not include all the information required for a complete set of IFRS financial statements, However, selected explanatory notes are included to explain events and transactions that are significant to an understanding of the changes in the company's financial position and performance since the last annual report of financial statements as of **December 31**, 2018, in addition, The results for the six months period ended **June 30**, 2019 are not necessarily indicative of the results that may be expected for the financial year ending **December 31**, 2019, and no appropriation was made for the six months profit ended **June 30**, 2019 since it made at the year-end.

#### Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Notes to the condensed interim financial statements - reviewed not audited

#### 3- Use of estimates

The preparation of the interim financial statements requires management to make estimates and assumptions that affect the reported amount of financial assets and liabilities and disclosure of contingent liabilities . These estimates and assumptions also affect the revenues and expenses and the resultant provisions and particular , considerable judgement by management is required in the estimation of the amount and timing of future cash flows . Such estimates are necessarily based on assumptions about several factors involving varying degrees of judgment and uncertainty and actual results may differ, resulting in future change in such provisions .

Management beleive that the estimates are reasonable and are as follows:

- Management evaluates its investments for impairment on a regular basis where there is a prolonged decline, Management estimates the value of impairment and the same is charged in the statement of comprehensive income An estimate of the collectible amount of trade accounts receivables is made when collection of the full amount is no longer probable. For individually significant amounts, this estimation is performed on an individual basis. Amounts which are not individually significant, but which are past due, are assessed collectively and a provision applied according to the length of time past due, based on historical recovery rates.
- Inventories are held at the lower of either cost or net realizable value . When inventories become old or obsolete , an estimate is made of their realizable value . For individually significant amounts this estimation is performed on an individual basis . Amounts which are not individually significant , but which are old or obsolete , are assessed collectively and a provision applied according to the inventory type and the degree of aging or obsolescence , based on historical selling prices.
- Management reviews periodically the tangible and intangible assets in order to assess the amortization and depreciation for the year based on the useful life and future economic benefits. Any impairment is taken to the statement of comprehensive income.

#### 4- Changes in accounting policies

Accounting policies followed in condensed interim financial statements' preparation for this period are consistent with the policies followed the last year, Except for the Company's application of the following Standards effective for annual periods beginning on 1 January 2019:

IFRS 16 "Leases"

IFRIC 23 on uncertainties about tax treatment.

Amendments to IFRS 9 Financial Instruments, Advantages of Prepayments with Negative Compensation.

Amendments to IAS 28 Investments in Associates and Joint Ventures, long-term shares in associates and joint ventures.

Amendments to IAS 19 Employee awards, modification, reduction or settlement of the plan. Amendments to different standards based on annual improvements to IFRS 2015-2017.

#### Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Notes to the condensed interim financial statements - reviewed not audited

#### Effective for year beginning 1 January 2020

Amendments to references to conceptual framework in IFRS standards

#### Effective for year beginning 1 January 2021

IFRS 17 "Insurance Contracts

#### Effective date deferred indefinitely / available for optional adoption

Amendments to IFRS 10 "Consolidated Financial Statements" and IAS 28 "Investments in Associand Joint Ventures" on sale or contribution of assets between an investor and its associate or joint

Not to adopt the new and revised IFRSs and improvements to IFRSs has an important impa on the interim condensed financial statements.

#### 5- Accounts receivable - net

A. This item consists of the following:

	June 30, 2019	31-Dec-2018
	JD	JD
	(Reviewed)	(Audited)
	128,131	129,031
Accounts receivable	42,939	42,939
Other receivable	171,070	171,970
Total	(171,070)	(171,970)
Less: provision for impairement debts (Exhibit 5B)		
Net		

#### B. The movement of provision for impairement debts during the period as follow:

	_June 30, 2019	31-Dec-2018
	JD	JD
	(Reviewed)	(Audited)
	171,970	181,091
Balance beginning of the period/year	(900)	(9,121)
Disposals for the period/year (returned to Income St.)	171,070	171,970
Balance ending of the period/year		

# Pearl Sanitary Paper Converting Co.

(P.S.C)

# Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan Notes to the condensed interim financial statements - Reviewed not audited

6- Property, plant & equipments - net

A. This item consists of:

Total	2,186,202	1,357,547	25,808	802,847	828,655
Vehicles	24,990	2,994	1,771	20,225	21,996
Furnitures & decorations	87,667	87,666	87,666		
Office equipments & tools	166,202	166,201	166,201		
Buildings & hangers	1,573,843	1,100,686	1,124,723	449,120	473,157
Lands	333,500	ı	1	333,500	333,500
	Cost Balance ending of the period	Accumulated depreciations  Balance beginning of the period	Balance ending of the period	Book value as of June 30, 2019 (Reviewed)	Book value as of December 31, 2018 (Audited)

B. No depreciation statements for property, plant & equipments are available.

#### Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Notes to the condensed interim financial statements - reviewed not audited

#### 7- Income tax provision

This item consists of:

A. Transaction of income tax provision during the period represents of :

30-Jun-2019	31-Dec-2018
JD	JD
(Reviewed)	(Audited)
14,954	7,974
10,413	14,954
(14,335)	(7,974)
11,032	14,954
	(Reviewed) 14,954 10,413 (14,335)

B. The income tax for the year 2017 has been accepted & the income tax return for the year 2018 has been filed and not reviewed yet.

#### C. Reconciliation of taxable income

	_30-Jun-2019	31-Dec-2018
	JD	JD
	(Reviewed)	(Audited)
Recorded profit	105,553	134,619
Non-taxable revenues	(42,460)	(61,175)
Non-taxable expenses	2,644	1,328
Taxable income	65,737	74,772
Income tax rate	20%	20%
Income tax for the period / year	13,147	14,954
Deduct :Tax Deduction	(2,734)	
Income tax for the period / year	10,413	14954
National contribution account (1% of taxable income)	657	
Retained earnings		
This item consists of:	30-Jun-2019	31-Dec-2018
	JD	<u>JD</u>
	(Reviewed)	(Audited)
Retained earnings at beginning of the period / year	156,581	136,916
Profit for the year	-	119,665
Dividends paid to shareholders (Note 8 B)	(150,000)	(100,000)
Retained earnings at ending of the period / year	6,581	156,581
•		100,001

B. The general assembly decided in its ordinary meeting held on March 7, 2019 to distribute cash dividends to shareholders rate of 30% of capital amounted of JD 150,000.

#### Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Notes to the condensed interim financial statements - reviewed not audited

other revenues		
This item consists of :	_30-Jun-2019	30-Jun-2018
	JD	JD
Credit interests revenues	7,293	8,364
Rents revenues	80,200	80,200
Conital rains	,	,

Capital gains - 27,804
Returned from Impairement debts provision 900 6,458
Other income

Total 17,160 - 105,553 122,826

#### 10- General and administrative expenses

9- Other revenues

This item consists of:	30-Jun-2019	30-Jun-2018
	JD	JD
Government fees & subscribtions	3,596	2,326
Depreciations	25,808	25,508
Others	2,739	2,479
Professional fees & technical consulting	8,561	445
Wages & salaries	750	_
Social Security	107	_
Total	41,561	30,758

#### 11- Basic and diluted earning per share

This item consists of:

	30-Jun-2019	30-Jun-2018
	JD	JD
Profit of the period after tax	52,922	85,266
Weighted average shares (share)	500,000	500,000
Basic and diluted earning per share	<u>0.106</u>	0.171

The diluted earning per share is equal to the basic earning per share.

#### Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Notes to the condensed interim financial statements - reviewed not audited

#### 12- Related parties transactions

Realated parties include key shareholders, key management personnel, key managers, associates and subcidiaries and controlled companies. The company's management has approved the pricing policies and terms of transactions with related parties.

#### Details of due from related parties appear on statement of income

	Type of		
	transaction	_30-Jun-2019	_30-Jun-2018
		JD	JD
Sister companies			
Nuqul Automotive Co.	Rents	72,700	72,700
Integrated Automotive Co.	Rents	7,500	7,500
Total		80,200	80,200

#### 13- Risk management

Company is facing finance, credit, liquidity and market risks, in general the main objectives and policies of company in finance risk management which financial statement is faced, it is similar to what declared in financial statements on **December 31, 2018.** 

#### 14- Subsequent events

There are no subsequent events may have material affects to financial position.

#### 15- General

General assembly approved on **June 14**, **2009** the vision of board of directors about changing company's activities according to intense competition which faced company recently which lead to stop production and lease company's building and decrease all expenses & management expenses to minimum limit, and limited the activities in this stage of exploit its trade mark and lease buildings and real estates, until improve economic eituation in jordan and clarity of vision around company's future activities.

#### 16- Comparative figures

Certain comparative figures were reclassified to conform with the presentation of the current period.